



city' super 及 LOG-ON 美國運通卡會員專享購物日條款及細則

1. 「美國運通卡會員專享購物日」適用於由美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發的 Centurion® 卡、美國運通白金卡、美國運通半島白金卡或美國運通白金信用卡之基本卡及附屬卡（「合資格卡」）之卡會員（「合資格卡會員」）。
2. 優惠期為 2025 年 9 月 3 日（「優惠期」）。
3. 優惠期內，合資格卡會員於 **city' super** 及 **LOG-ON** 參與優惠的香港實體分店（「參與商戶」）以合資格卡全數簽賬，可享正價食品類貨品 95 折及正價非食品類貨品 9 折之優惠（「優惠」）。
4. 優惠不適用之交易包括已折扣及指定貨品/專櫃。購買嬰兒配方奶粉、香煙、PlayStation® 及任天堂 Switch 產品、購物/現金禮券、購買或增值 city' super 禮品卡、塑膠購物袋收費、紙製購物袋收費、任何送貨收費、包裝服務費、任何預付卡及儲值卡的交易、任何儲值或增值服務、任何電話、傳真、電子郵件、網上訂購的交易、沒有交易存根之交易及其他未經許可之簽賬交易。所有取消、退款、偽造或未誌賬的交易，均不會計算在合資格交易金額內。詳情請參考店內貨架標籤及宣傳品。
5. 優惠不適用於在自助付款機進行的簽賬。
6. 優惠不適用於 **city' super** 及 **LOG-ON** 之網上戶店。
7. 優惠只適用於親身到參與商戶購物時使用。通過第三方外賣平台進行的交易不適用於此優惠。
8. 優惠可與「City Super 集團登記卡優惠」同時使用，詳情請參閱[條款及細則](#)。惟優惠不可與 super e-gold 卡全年折扣優惠、會員電子優惠券、其他推廣優惠或現金券同時使用，及不可兌換現金或其他產品。
9. 此優惠之消費均不獲享 super e 會員積分或計算作累積消費。
10. 所有產品、服務、諮詢及建議均由參與戶」負責提供予卡會員。美國運通並非上述服務及/或相關產品之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
11. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
12. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
13. 美國運通、City Super Limited 及參與商戶保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
14. 如有任何爭議，美國運通、City Super Limited 及參與商戶保留最終決定權。
15. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，一概以英文版本為準。



city' super and LOG-ON Amex Privileged Shopping Day Terms and Conditions

1. **“Amex Privileged Shopping Day”** is only applicable for Basic and Supplementary Cardmembers of Centurion® Card, The Platinum Card®, American Express® Peninsula Platinum Card and American Express® Platinum Credit Card issued by American Express International, Inc. (**“American Express”**) in Hong Kong (**“Eligible Card”**, **such holders, “Eligible Cardmembers”**).
2. Promotion Day is on September 3, 2025 (**“Promotion Period”**).
3. During the Promotion Day, Eligible Cardmembers who settle the full payment with an Eligible Card (**“Eligible Transaction”**) can enjoy 5% savings on regular priced food items and 10% savings on regular priced non-food items (**“Offer”**) at participating **city' super** and **LOG-ON** physical stores in Hong Kong (**“Participating Merchants”**).
4. Offer is not applicable for transactions including, discounted or specified items or counters, purchase of baby formula, cigarette, PlayStation® and Nintendo Switch products, gift / shopping vouchers, purchase or top up of **city' super** Gift Cards, charges on plastic shopping bags, paper shopping bags, any delivery charges, gift wrapping charges, any transaction of prepaid cards and stored value cards, any reloads, top up, recharging or value-added services, orders made by phone, fax, email / online services, all other transactions without sales slips and any unauthorized transactions. Any unposted / cancelled / refunded / falsified transactions are also excluded. Please refer to in-store price tags and promotional materials for details.
5. Offer is not applicable for transactions made at self-checkout counter.
6. Offer is not applicable for **city' super** and **LOG-ON** E-Shop.
7. Offer is applicable for the order made directly in-person at the physical stores of the Participating Merchants. Transactions made via third-party takeaway platform are not eligible for the Offer.
8. Offer can be used in conjunction with the “City Super Limited Registered Card Offer”. Please refer to the [Terms and Conditions](#) for details. However, Offer cannot be used in conjunction with super e-gold card year-round discount, member reward eCoupons, or other promotional offers or coupons, and cannot be exchanged for cash or other products.
9. Purchases made under this Offer are not eligible for super e loyalty points or accumulated spending.
10. Participating Merchants are solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of these products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
11. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
12. In case of any enquiry related to this Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
13. American Express, City Super Limited and Participating Merchants reserve the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.



14. In case of any dispute, American Express, City Super Limited and Participating Merchants reserve the right of final decision.
15. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.